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Zusammenfassung

        
In der vorliegenden Arbeit konnte ein positiver Effekt der UVB-Bestrahlung des Eigenblutes auf den ischämischen Stoffwechsel des poststenotischen Gewebes bei 13 Pat. mit arterieller Verschlußkrankheit nachgewiesen werden. Diese Befunde sprechen für eine Verbesserung der Mikrozirkulation und bekräftigen frühere rheologische, hämostaseologische, hämodynamische und metabolische Untersuchungen zur UV-Blutbestrahlung.


      
        
Summary

        
In the present paper a positive effect of the ultraviolet irradiation of the autologoue blood on the ischaemic metabolism of the poststenotic tissue could be proved in 13 patients with arterial occlusive disease.


        
These findings speak for an improvement of the microcirculation and confirm former Theological, haemostaseological, haemodynamic and metabolic investigations concerning the ultraviolet irradiation of blood.
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